
si volien veure el 3 de 8 o fer la Pixapinada el

dia que tocava.

Tercer: la colla (o els membres que en aquell
moment la representaven) va dir que volia

veure el 3 de 8.

Quart: la Comissió de Diada (i NO la Junta) va

decidir que la Pixapinada es feia el dia que
estava prevista.
Cinquè: la Junta va buscar una actuació que
substituís la de Sant Pere per poder tirar el 3

de 8.

Conclusió: la colla va poder veure el3 de 7 net

en la "fantàstica" actuació de Manresa i la

Comissió de Diada va fer la Pixapinada el dia

que estava prevista, de manera que tothom

(almenys això ens pensàvem) estava content.

Així, doncs, l'única finalitat de la

Comissió de Diada va ser establir un

precedent, de manera que la Diada,
d'ara endavant, serà una setmana

d'activitats que començaran el cap de

setmana anterior a l'actuació de la Diada

i que no s'interromprà per res. Dit això,
des d'aquí m'agradaria animar la colla

perquè intentéssim dialogar més a les

assemblees a fi que fossin més

productives i que no es donessin tantes

voltes sobre els mateixos temes que, a

més, ja s'havien parlat abans i s'havien

donat per tancats.

Democràcia a la colla

Novament, m'agradaria respondre a alguns
dels punts exposats en un article de I' anterior

número de la nostra revista, sense ànim de

crear polèmica, sinó de donar a conèixer una

opinió personal.
Per començar, penso que l'afirmació que la

colla és antidemocràtica, és una acusació

gravíssima que a nivell personal m'ha sabut

bastant de greu. Però el que realment em

preocupa de veritat és aquest sentiment de

recança que a vegades es respira envers la

Junta. Ningú no és perfecte, tothom s'equivoca
(som humans), però si en comptes de discutir

per problemes que en realitat no tenen tanta

trascendència ens preocupéssim per d'altres de

més greus, tot aniria millor. Estic d'acord que
la manera en què es van fer o explicar les coses

a la colla no va ser potser l'adequada, però
d'aquí a dir que som antidemocràtics, trobo

que és molt fort.

Per tal que la colla tingui, com a mínim,
l'oportunitat de conèixer un punt de vista

diferent a l'exposat a l'anterior revista,
m'agradaria explicar una mica com entenc jo
que va anar tot durant la Diada:

Primer: NO es va fer una votació, sinó que
només es va demanar l'opinió a la colla, per
tenir una orientació. Potser això no va ser el

més adequat, però com he dit abans, tothom

s'equivoca.
Segon: NO es va demanar a la colla si volia anar

a Sant Pere de Ribes sinó que es va preguntar

Nota de la redacció

Tothom qui vulgui publicar un article d'opinió,
ja sigui membre de la colla o no, pot donar el
seu escrit preferiblement en un disquet al
Consell redactor de la revista o el pot enviar a

.

la següent adreça:
Casa de Cultura Sant Francesc
XICS DE GRANOLLERS
CI Espí i Grau núm. 1

08400 Granollers

L'escrit ha d'estar signat amb nom i congnoms;
els articles que no ho estiguin no es publicaran.
NOVETAT!!!! Ara també ens podeu fer arribar
els vostres articles, suggerències, comentaris,
etc., per correu electrònic a l'adreça:
xics@writeme.com.

Olga Alcaide

Mitjana d'edat a la pinya: 7 anys.
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